
Oudercommissievergadering 14 september 2022 

Aanwezig: Judith, Theo, David, Leny. Arjen  

Afwezig  na  afmelding: Gideon, Anne-Claire, Milja, Miléne 

1. Judith licht voor de nieuwe leden van de oudercommissie het vierogen-beleid en het 

sleutelbezit van leden van de oudercommissie nog even kort toe. Omdat alle ouders nu 

vertegenwoordigd zijn in de oudercommissie Er zijn vier leden van de oudercommissie met 

een sleutel. 

2. Voor de vakantiedagen 2023 wordt afgesproken dat de zomervakantie is van 24 juli tot en 

met 13 augustus 2023 en de kerstvakantie 27 en 28 december 2023. Resterend zijn er dan 

nog 2 dagen over om nader in te vullen. We laten ruim te voren weten wanneer deze worden 

opgenomen, of we zetten ze in ter compensatie bij calamiteiten. 

3. De oudercommissie gaat akkoord met het opgestelde tariefvoorstel. Het tarief gaat dus per 1 

januari 2023 naar € 9,60 en in april, als de huidige onzekerheden bekend zijn, kijken we of 

deze verhoging toereikend is. Zo niet, komt er een nieuw voorstel voor de tweede helft van 

2023. 

4. Het huidige voedingsbeleid staat ter discussie v.w.b.: 

a. Het geven van kruiden/vruchten thee aan nuljarigen. Het voedingscentrum adviseert 

bijvoorbeeld om baby’s geen anijs- of venkelthee te geven. 

De oudercommissie stemt ermee in als kinderen tot 1,5 jaar, naast BV of melk, alleen 

water drinken 

b. De oudercommissie is akkoord dat het geven van diksap blijft zoals het nu is. 

c. De oudercommissie stelt het op prijs als er zo nu en dan een variatie in eten en 

drinken wordt aangeboden, zoals bv havermelk bij de lunch. Ouders kunnen er van 

uit gaan dat de kinderen op Tamboerijn in het algemeen eten en drinken krijgen 

waar voldoende voedingstoffen  in zitten. Een gedeeltelijke overstap naar 

plantaardig eten is lastig, omdat dan per kind moet worden bijgehouden of ze b.v. 

havermelk of koemelk drinken, omdat die qua voedingswaarde niet gelijk zijn. 

Ouders willen dit dan wel weten.  

5. De toekomst van Tamboerijn is dat we ernaar toe werken dat Judith de kinderopvang in haar 

eentje kan runnen, zodat Theo met pensioen kan. Daarom is het besluit genomen om vanaf 

nu geen nul-jarigen meer aan te nemen. Dat betekent zeer waarschijnlijk ook dat het aantal 

kinderen op Tamboerijn geleidelijk zal afnemen. Er zijn nog geen concrete plannen hoe deze 

afbouw van Tamboerijn vorm zal krijgen. Wel willen we “ooit” stoppen met een bedrijf aan 

huis. 

6. T.a.v. Corona zijn de berichten gunstig. De kinderopvang heeft 4 scenario’s uitgewerkt om 

toch op het ergste voorbereid te zijn. Wij hebben een Tamboerijn versie van die scenario’s 

gemaakt. 

7. We wilden dit najaar een klanttevredenheidsonderzoek doen. De aanwezig leden van de 

oudercommissie geven te kennen  dat ze de toegevoegde waarde ervan niet direct zien. 

Wij denken er opnieuw over na of we het onderzoek door laten gaan. 


